

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကလေးသူငယ်ကာကွယ်ရေး ထောက်ခံချက်လက်မှတ် (ICPC)

ICPC ဆိုသည်မှာ ဘာပါလဲ နှင့် ယင်းအားဘာကြောင့် အကောင်အထည်ဖော်သင့်ပါသလဲ။

နိုင်ငံတော် ရာဇဝတ်မှုဆိုင်ရာ အေဂျင်စီ (NCA) နှင့် ACRO ရာဇဝတ်မှုဆိုင်ရာ မှတ်တမ်းများရုံး တို့ ပူးပေါင်းပြုလုပ်သည့် ပဏာမခြေလှမ်းတစ်ခုတွင် ICPC ကို တည်ထောင်ခဲ့ပါသည်။ ICPC က ယူကေပြင်ပတွင် နေထိုင်သော ကလေးများအား ယူကေနိုင်ငံသားများ သို့မဟုတ် ယူကေနိုင်ငံတွင်း နေထိုင်သူများက ထိခိုက်လွယ်သောကလေးများကို ဘေးအန္တရာယ်ပြုရန် အတွက် ၎င်းတို့အားအလှမ်းမှီမှုရရှိရန်ခရီးသွားသူများ၏ ခြိမ်းခြောက်မှုမှ ကာကွယ်ပေးရာတွင် ကူညီပါသည်။ ICPC က ကလေးများအား လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ အလွဲသုံးစားပြုမှု၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အန္တရာယ်၊ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အန္တရာယ် နှင့်/သို့မဟုတ် လျစ်လျူရှုမည့် ဘေးရန်စွယ်တစ်ခုပြုရန် ကိုယ်ထင်ပြနေသူများထံမှ ကာကွယ်ရာတွင် ကူညီပါသည်။ ယင်းသို့ကျူးလွန်သူများက အလုပ်ခန့်အပ်မှု၊ စေတနာ့ဝန်ထမ်းအဖြစ်လုပ်အားပေးမှု နှင့် ပရိတ်တအလုပ်များမှတစ်ဆင့် ကလေးများနှင့် တိုက်ရိုက်ထိတွေ့ရန် ကြိုးပမ်းရှာဖွေပါသည်။ အဆိုပါသူများ ယင်းသို့ပြုလုပ်ခြင်းမှ ကာကွယ်ရန် ICPC ကို ပြင်ဆင်ပုံစံထုတ်ထားပါသည်။

ICPC ဆိုသည်မှာ ယူကေတွင်းရှိ ရဲ နှင့် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး မှတ်တမ်းရုံးများနှင့်တိုက်ဆိုင်ပြီး ရာဇဝတ်မှုမှတ်တမ်းများကို စစ်ဆေးမှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ အဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့် ယင်းသို့စစ်ဆေးမှုကို ယူကေပြင်ပရှိ ကလေးများနှင့် အလုပ်လုပ်ကိုင်ရန် ရှာဖွေသူ ယူကေနိုင်ငံသားအားလုံး (ယူကေနိုင်ငံတွင် ယခင်ကနေထိုင်ခဲ့ဖူးသော ယူကေနိုင်ငံသားမဟုတ်သူများ အတွက် တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ ICPC ကို ကလေးများနှင့် အလုပ်လုပ်ကိုင်ရန် အလုပ်ခန့်အပ်ခံထားရပြီး အလုပ်လုပ်နေသူများအတွက်လည်း တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။

လက်ရှိ ရှိနေသော ခိုင်မာသည့် ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် တွဲပြီး အသုံးပြုသောအခါတွင် ICPC က ယူကေပြင်ပတွင် အခြေစိုက်သော ကျောင်းများ နှင့် အခြားအဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့် ၎င်းတို့ အလုပ်ခန့်အပ်သူများသည် ကလေးများနှင့် အလုပ်လုပ်ရန် ဆီလျော်မှု ရှိမရှိ နှင့်ပတ်သက်ပြီး ကျိုးကြောင်းသိရှိသောဆုံးဖြတ်ချက်များပြုလုပ်ခွင့်ပေးပါသည်။

သင်၏ အလုပ်ခန့်ထားရေးလုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း ICPC ကို ထည့်သွင်းခြင်းဖြင့် သင် တည်ထောင်ထားပြီးသော လုပ်ထုံးလုပ်နည်း များတွင်း ထပ်ဆောင်းအကာအကွယ်တစ်ခု ပေါင်းထည့်ပေးမည်ဖြစ်ကာ ကလေးများအား အလွဲသုံးစားလုပ်ရန် နှင့် ခေါင်းပုံဖြတ် အမြတ်ထုတ်ရန် ကြံရွယ်သူများထံမှ ကာကွယ်ရာတွင် ကူညီပေးမည့် အရေးကြီးသော ခြေလှမ်းတစ်ခု ယူသလိုဖြစ်စေပါလိမ့်မည်။

ထောက်ခံချက်လက်မှတ်က ဘာတွေကို ပြသပါမည်လဲ။

ထောက်ခံချက်လက်မှတ်တွင် ယူကေနိုင်ငံတွင်း ကျူးလွန်ခဲ့သော ရာဇဝတ်ကျူးလွန်မှုဆိုင်ရာ မည်သည့်ဒေတာမဆို ပါဝင်မည်ဖြစ်ကာ အခြားနိုင်ငံများတွင် ကျူးလွန်ခဲ့သော ချိုးဖောက်မှုများအကြောင်း လက်ရှိ လဲလှယ်ရေးနည်းစနစ်မှတစ်ဆင့် ယင်းသို့သော အချက်အလက်များကို ယူကေနိုင်ငံသို့ ဖွင့်ဟဖော်ထုတ်ပြီးသည့် ရာဇဝတ်ကျူးလွန်မှုဆိုင်ရာ အချက်အလက်များလည်း ပါဝင်ကောင်းပါဝင်နိုင်ပါသည်။ ထပ်ဆောင်းပြီး ICPC လုပ်ငန်းစဉ်၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအနေဖြင့် NCA သည် အလှမ်းမှီရရှိသော ထောက်လှမ်းရေးအချက်များအပေါ် သုံးသပ်ဆန်းစစ်တစ်ခု ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပြီး ကလေးသူငယ် ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ အကျိုးစီးပွားနှင့် ဆက်စပ်လျော်ညီသည့် အရာတစ်ခုခုကိုလည်း ထောက်ခံချက်လက်မှတ်ပေါ်တွင် ဖွင့်ဟ ဖော်ပြပါလိမ့်မည်။

ထောက်ခံချက်လက်မှတ်ပေါ်တွင် အပိုင်းနှစ်ပိုင်း ပါဝင်ပါသည် -

- အပိုင်း ၁ - [ACRO step-down model](#) အရ ယူကေ ရဲ ဒေတာမှတ်တမ်းပေါ်တွင် တင်ထားသော ကျူးလွန်မှုများ၊ ခံရတော့မည့် တရားစွဲဆိုမှုများ၊ ကြိုတင်သတိပြုချက်များ၊ ခေါ်ယူဆုံးမခံရမှုများ၊ သတိပေးချက်များ နှင့် လက်ရှိစုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ မည်သည့်မဆိုကို ဖွင့်ဟဖော်ထုတ်ခြင်း။

- အပိုင်း ၂ - လျှောက်ထားသူတစ်ဦးမှ ကလေးများ သို့မဟုတ် လူငယ်များပေါ် ကိုယ်ထင်ပြုနေသည့် ဘေးအန္တရာယ်ကို လက်ဆင့်ကမ်းရန်အလို့ငှာ ဖွင့်ဟဖော်ထုတ်ရန်အတွက် ဆီလျော်သက်ဆိုင်ပြီး အချိုးအစားကျသည်ဟု NCA မှ သုံးသပ်ဆန်းစစ်ထားသော မည်သည့်အချက်အလက်မဆိုကို ထည့်သွင်းခြင်း။

အရေးကြီးပုံ - ICPC တစ်ခုက လျှောက်ထားသူတစ်ဦးအနေဖြင့် ကလေးများနှင့် အလုပ်လုပ်ရန် ဆီလျော်မှုရှိမရှိဆိုသည်ကို မဆုံးဖြတ်ပေးပါ။ ယင်းအစား အလုပ်ရှင်တစ်ဦးအနေဖြင့် ၎င်းတို့ အဖွဲ့အစည်း၏ ထုံးတမ်းစဉ်လာ ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ ထည့်သွင်းဆုံးဖြတ်ချက်များနှင့် တွဲပြီး ကျိုးကြောင်းသိရှိဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ခု ပြုလုပ်ရာတွင် အသုံးပြုရန် အပိုဆောင်းကိရိယာ တစ်ခုအနေဖြင့်သာ ယင်းကို အသုံးပြုသင့်ပါသည်။

ကျောင်းများနှင့် အခြားအဖွဲ့အစည်းများက ICPC ကို မည်သို့ အကောင်အထည်ဖော်ပါသလဲ။

ICPC လုပ်ငန်းစဉ်ကို အလှမ်းမှီရယူရန် အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုအနေဖြင့် အောက်ပါပီသေများနှင့် ကိုက်ညီသင့်ပါသည် -

- ကလေးများနှင့် အလုပ်လုပ်ရန် အဆက်အစပ်ရှိခြင်း၊
- ယူကေတွင်းယခင်ကနေထိုင်ခဲ့ဖူးသူများ အပါအဝင် ယူကေမှ ဝန်ထမ်း နှင့် လုပ်အားပေးများကို ခန့်အပ်ခြင်း၊
- ယူကေ နှင့် တရားဝင်ဆက်စပ်မှုများမရှိပဲ ယူကေ၏ ဖွင့်ဟဖော်ထုတ်မှု နှင့် ပိတ်ပင်ရေးဝန်ဆောင်မှု (DBS) ကို အလှမ်းမှီ မရရှိနိုင်ခြင်း။

ICPC တစ်ခုကို အလုပ်ရှာနေသူတစ်ဦးမှ ငွေပေး၍ရယူနိုင်ပါသည်။ ဈေးနှုန်းအကြောင်း အသေးစိတ်သိရှိရန်အတွက် ကျေးဇူးပြု၍ www.acro.police.uk/icpc ကို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။ ထောက်ခံချက်လက်မှတ်များကို အလုပ်လျှောက်ထားသူမှ တောင်းဆိုမှသာ ပေးအပ်နိုင်ပါသည်။ အလုပ်ရှင်တစ်ဦးမှ ၎င်းတို့ကိုယ်စား မလျှောက်ထားပေးနိုင်ပါ။ အဖွဲ့အစည်းများမှ ICPC ကိုပေးအပ်ခြင်းအား အလုပ်ခန့်အပ်မှုမတိုင်မီ စစ်ဆေးရန်လိုအပ်ချက်တစ်ခုအဖြစ် ပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် ဝန်ထမ်းများကို အားပေးတိုက်တွန်းပေးရန် အကြံပြုပါသည်။ လက်ရှိရှိနေသော ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏ အဆက်မပြတ်စစ်ဆေးရေး လုပ်ထုံးလုပ်နည်း၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအနေဖြင့် ICPC တစ်ခုကို အခါအားလျော်စွာ ပြုလုပ်ပေးရန် တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။

အကယ်၍ အလုပ်ရှင်တစ်ဦးက လူတစ်ဦးအား ICPC ထောက်ခံချက်လက်မှတ်တစ်စောင် ပေးအပ်ရန် တောင်းဆိုလိုပါက လျှောက်လွှာပုံစံကိုဖြည့်ရန်၎င်းတို့အနေဖြင့် ဝန်ထမ်းအား ACRO ဝက်ဘ်ဆိုက် (www.acro.police.uk/icpc) သို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုရန် လမ်းညွှန်ပေးနိုင်ပါသည်။ လုပ်ငန်းစဉ်အတွက် လမ်းညွှန်ချက်ကို ဝက်ဘ်ဆိုက်ပေါ်တွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။

ICPC က ယင်းကို ထုတ်ပြန်ချိန်တွင် အလှမ်းမှီရာ ရဲ့ နှင့် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး ဒေတာမှတ်တမ်းများပေါ်တွင် မှတ်တမ်းတင် ထားခဲ့သည့်အရာများကိုသာ ရောင်ပြန်ဟပ်ပါသည်။ ထို့အတွက်ကြောင့် ယင်းနေ့စွဲနောက်ပိုင်းမှ မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သော မည်သည့်ကျူးလွန်မှုများမဆိုကို ပြသမည်မဟုတ်ပါ။ ၎င်းတို့၏ ဝန်ထမ်းအနေဖြင့် ICPC ကို မည်မျှကြာလျှင် တစ်ကြိမ် အသစ်လဲသင့်ကြောင်းကို အလုပ်ရှင်မှ ဆုံးဖြတ်ရပါမည်။

အဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏ဝန်ထမ်းကိုယ်စား လျှောက်လွှာများကို တင်နိုင်သော်လည်း လျှောက်ထားသူအနေဖြင့် ကိုယ်တိုင် ပုံစံကို ဖြည့်ကာ လက်မှတ်ထိုးသင့်ပါသည်။ ICPC ကို လျှောက်ထားသူထံသို့ တိုက်ရိုက်ပေးအပ်ပါလိမ့်မည်။ ယင်းကို အဖွဲ့အစည်းထံသို့ မပို့ပေးနိုင်ပါ။

DBS စစ်ဆေးမှုများကို အလှမ်းမှီရယူနိုင်မှုရှိသည့် ယူကေပြင်ပရှိ အဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့် လက်ရှိရှိလက်စ ဝန်ထမ်းများ သို့မဟုတ် အလုပ်ခန့်အပ်ခံရသူများသည် ICPC တစ်ခု ရယူရန် အကြံမပေးနိုင်ကြောင်း ကျေးဇူးပြုပြီးမှတ်သားပါ။ ယင်းသို့သောအခြေအနေများတိုင် DBS မှတဆင့် ပုံမှန်လျှောက်ထားမှုလမ်းကြောင်း သက်ရောက်ပါလိမ့်မည်။

ICPC နှင့်ပတ်သက်ပြီး အချက်အလက်များပိုမို ရရှိရန်အတွက် ကျေးဇူးပြု၍ www.acro.police.uk/icpc ဝက်ဘ်ဆိုက်ကို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။